
Notulen vergadering Medezeggenschapsraad ’t Busseltje  – 6 november 2023 

Aanwezig  Afwezig  

Oudergeleding  Oudergeleding  

Wim Noorlag   

Eva Geboers   

Stan Wagter   

  

Personeelsgeleding  Personeelsgeleding  

Vincent Boschman Saskia de Graaf (na afmelding) 

Moniek van der Horst   

  

    

Op uitnodiging   

Roy Pellegrom (SD) vanaf 16.00 uur  

  
Afkortingen  
MR:  Medezeggenschapsraad   
OG:  Oudergeleding   
PG:  Personeelsgeleding   
TEAM:  Personeel  
SD: Schooldirecteur 
GD: Groepsdirecteur  
  
Notulist  
Vincent Boschman 
 
Agenda  
Zonder SD 

1) 15.00 - 15.05 Opening en welkom 
2) 15.05 - 15.15 Vergadermomenten 
3) 15.05 - 15.15 Pesten/Veilige leeromgeving 
4) 15.15 - 16.00 Voorbespreken feedback op Jaarplanning 

 
Met SD 16.00 - 17.00     

1) 16.00 - 16.30 feedback op evaluatie jaarplan 2022-2023 
2) 16.30 - 16.45 feedback op jaarplan 2023-2024 
3) 16.45 - 17.00 opstellen activiteitenplan 2023-2024 

 
 

Opening en Welkom (Zonder SD) 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom.  

 
Vergadermomenten (zonder SD) 
PG is samen met SD in overleg gegaan over hoe de MR aantrekkelijk te maken voor het TEAM zonder 

dat dit automatisch betekent dat altijd in de middag vergaderd moet worden. Dit in verband met het 

werven van oudergeleding.  



PG heeft besloten dat het zich flexibeler moet opstellen. Daarom wordt benoemd dat voor volgend 

schooljaar ook de avonden een optie zijn. Hierin is afgesproken dat de vergadering van 18.30 uur tot 

maximaal 20.30 uur is. Ook is het verzoek om de vergaderingen niet op woensdag of vrijdag te 

plannen. Mocht de OG volgende schooljaren wel in de middag kunnen, is dit uiteraard mogelijk en 

wenselijk. 

Ander nieuws is dat Miranda Koenraads heeft aangegeven Moniek van der Horst te willen 

vervangen, wanneer haar zwangerschapsverlof begint (februari 2024).  

Pesten/Veilige leeromgeving (zonder SD) 

Een casus is opgevangen vanuit een ouder die geconfronteerd is met pestgedrag jegens een van haar 

kinderen. Ook zijn in de leerling-enquête van schooljaar 2022-2023, die al besproken zijn binnen het 

TEAM en de MR, zorgelijke uitingen teruggekomen vanuit leerlingen, zoals ‘Ik wil niet buitenspelen, 

want ik word gepest’.  Vanuit OG komt om deze reden de vraag aan PG of ze deze signalen zelf ook 

hebben opgevangen. PG geeft aan dat bij onrustige groepsdynamieken diverse tools ingezet kunnen 

worden, zoals intervisie of Fides. PG geeft aan verder geen directe voorbeelden te hebben van 

situaties waarin leerlingen gepest worden, maar wel signalen op te vangen wanneer in een andere 

groep sprake is van een onrustigere dynamiek. Vanuit OG is de vraag of PG bij het TEAM kan 

navragen of zij signalen hebben opgevangen van pestgedrag in de groep. Dit gaat de PG doen. Zij 

komen hier in de volgende MR-vergadering op terug. 

Voorbespreken feedback op jaarplan (zonder SD) 

Verschillende MR-leden hebben hun feedback direct naar SD gestuurd, zodat hij deze feedback kon 

verwerken in het jaarplan. Hierdoor wordt de kans op dialoog weggenomen. Daarom wordt 

afgesproken dat zaken die nog in de discussiefase zitten nog niet met SD gedeeld wordt, maar eerst 

binnen de MR worden verzameld en besproken. Daarna kan een gezamenlijke mail uit met de 

feedback naar de SD. 

Vanuit OG is de vraag of de evaluatie meer vanuit het team kan komen in plaats vanuit de SD. PG 

geeft aan dat dit in het teamoverleg wordt besproken. Team moet dit wel gelezen hebben. De 

collega's die het bestand wel gelezen hebben, dragen deze evaluatie wel. OG stelt voor om de vorm 

van evalueren van het jaarplan te agenderen in de MR. 

De MR wil de volgende zaken terug laten komen in het activiteitenplan 2023-2024: Huisvesting op 

twee momenten in het jaar, Vieringen, ICT beleidsplan, Kansrijke combinatiegroepen en evaluatie 

combinatiegroepen of homogene groepen, NT2-onderwijs, begroting, schoolgids, visie leren leren, 

formatie. 

Feedback op evaluatie jaarplan 2022-2023 (met SD) 

Vanuit de OG komt de vraag hoe de CITO-scores zich verhouden tot resultaten van de eindCITO's van 

groep 8. Hoe kan het dat de CITO-scores van groep 3 t/m 7 stijgen, maar de uitstroomscores van 

groep 8 nog dalen? 

SD geeft aan dat de trend van de groepen die zijn uitgestroomd al dalend waren. Het visietraject 

Kansrijke combinatiegroepen is ingezet om het onderwijs te verbeteren rondom de taaldomeinen  en 

rekenen. De verbeteringen zijn zichtbaar in de trendanalyses n.a.v. de midden- en eindcito's van 

groep 3 t/m 7. De resultaten van de eindcito's van groep 8 zijn minder goed dan verwacht. Dit is eind 

schooljaar 2022-2023 geëvalueerd binnen de bovenbouw en het TEAM. Dit is eerder teruggekoppeld 

naar de OG. Verschillende oorzaken worden door SD benoemd: populatie is niet meer dezelfde 



populatie, zoals dit het jaren geleden was. Tegenwoordig is de populatie meer gemêleerd. Ook zijn 

de Corona-jaren een belangrijke factor geweest. De directiewisselingen en de bijbehorende onrust 

worden ook als oorzaken genoemd. Ook wordt benoemd dat bij groep 8 van leerjaar 2022-2023 het 

gebrek aan motivatie een bepalende factor is geweest. Met name leerlingen met HAVO, HAVO/VWO 

en VWO-advies hebben ondergepresteerd. Dit jaar wordt het ook lastig. Het voorlopig advies van 

veel leerlingen is Basis/Kader. Vanaf begin schooljaar wordt veel ingezet op reparatiedoelen.  

SD geeft aan dat alle aanpassingen (nieuwe methode rekenen, visietraject Kansrijke 

Combinatiegroepen) die nu worden gedaan nog niet direct zichtbaar zijn in de resultaten van de 

bovenbouwleerlingen, maar dat dit in de loop van de jaren zichtbaar zal worden vanuit de lagere 

groepen richting de bovenbouw. 

Vanuit OG wordt aangegeven dat het niet zou moeten kunnen dat een school verrast kan worden 

door de resultaten van een eindcito. SD geeft aan dat niet goed is gemonitord. Dit gebeurt nu meer 

met behulp van groepsbesprekingen en trendanalyses.  

Als belangrijke oorzaak is de onrust genoemd in de periode waarin de gehele school overging op 

combinatieklassen, vanaf schooljaar 2020-2021. Vanuit PG wordt aangegeven dat de school in dit 

schooljaar stuurloos was wegens het wegvallen van de directie en de plotselinge overgang naar 

schoolbreed combinatieklassen. De vraag die vanuit de OG komt is: Hoe implementeer je 

onderwijsveranderingen dusdanig dat het niet ten koste van de onderwijsinhoud gaat? 

Verder wordt gevraagd vanuit de OG of het ICT Beleidsplan al klaar is. Dit stond op de agenda in 

februari 2023. SD geeft aan dat het ICT Beleidsplan op een laag pitje is gezet wegens 

privéomstandigheden I-coach. Een andere leerkracht is ook I-coach geworden en zal dit op zich gaan 

nemen. 

Feedback op jaarplan 2023-2024 (Met SD) 

OG merkt op dat de vieringen niet in de huidige versie van het jaarplan staan. SD geeft aan dat dit is 

opgenomen in het schoolplan, wat wil zeggen dat dit in de komende vier jaar opgenomen moet 

worden in het jaarplan. De keuze om dit schooljaar geen vieringen mee te nemen in het jaarplan 

wordt toegelicht. SD geeft aan dat dit schooljaar vooral een jaar van borging moet worden. SD geeft 

aan dat vieringen wel terugkomen, maar nog niet in de vorm zoals de OG gewend is. In ieder geval 

wordt één keer per jaar Busseldag gevierd, waarin saamhorigheid en groepsvorming terugkomen.  

OG vraagt naar het punt Leren leren. SD geeft aan dat hij eerst eenzelfde 0-niveau wil creëren door 

middel van een studiedag met het TEAM. Het is de bedoeling dat dit schooljaar beleid wordt 

gemaakt op dit punt. 

Evaluatie Kansrijke combinatiegroepen in februari wordt meer een gesprek over het formeren van 

groepen en een vraag of homogene groepen ook weer terugkomen. Dit is nog geen zekere zaak. De 

werkwijze Kansrijke Combinatiegroepen zou ook in homogene groepen ingezet kunnen worden. De 

insteek is wel dat deze werkwijze toegepast blijft worden.  

Nieuwe methode taal wordt niet geagendeerd, omdat alleen de PG hierover mag beslissen. Bij 

beslissingen waar PG een advies over mag geven, is het handig om dit wel te doen. Ook al wordt de 

PG meegenomen in het nemen van die beslissing. Dit wordt vanuit de OG aangegeven. 

Vanuit OG is gevraagd of de schooluitjes opgenomen kunnen worden in de agenda van de volgende 

MR-vergadering. PG geeft aan dat op dit punt al actie gezet is. Leerkrachten geven aan in een 



schema welke excursies en schooluitjes ze al hebben gehad, zodat leerlingen niet twee keer naar 

dezelfde excursie gaan. 

Feedback op jaarplan 2023-2024 (Met SD) 

Samenvatting jaarplan die door SD is gemaakt wordt door OG zeer gewaardeerd. 



Op het activiteitenplan 2023-2024 

Vergaderdata en onderwerpen 2023-2024 (dit moet nog in het format gegoten worden zoals in het 

document: activiteitenplan definitief) 

2. Maandag 6 november 2023 15:00 uur --> jaarplan, activiteitenplan 
3. Donderdag 14 december 2023 15:00 uur --> begroting, huisvesting, schooluitjes 
4. Maandag 5 februari 2024 15:00 uur --> ICT beleidsplan, update visietraject kansrijke 
combinatiegroepen 
5. Donderdag 28 maart 2024 15:00 uur --> huisvesting, combinatiegroepen 2024-2025 
6. Donderdag 16 mei 2024 15:00 uur --> formatieplan, visie leren leren 
7. Maandag 24 juni 2024 15:00 uur --> schoolgids, NT2 beleid 
 

Op de eerstvolgende agenda 

- Wat te doen met het MR-budget. 

- De benaming kansrijke combinatiegroepen voor het visietraject werkt verwarrend, omdat 

deze werkwijze ook toegepast zou kunnen worden op homogene groepen. Wellicht kan deze 

term heroverwogen worden. 

- Huisvesting 

- Verkiezingen OG 

- Terugkoppeling pestgedrag  

 

Actiepunten 

- PG vraagt bij TEAM na of er signalen worden opgevangen van pestgedrag in de school. 

- GD wordt voor de volgende MR-vergadering uitgenodigd om een update te geven over de 

plannen omtrent huisvesting. 

 
 

 


